
SE BO
VRTEC
Popravili ga bomo, sred-
stva bodo, so povedali na
seji občinske skupščine -
Občinski proračun ni iz

elastike
Zivahna razprava na zadnji seji

moščanske skupščine okoli prodajc
ali ncprodaje wtca na KodeHevem -
spiožila jo je odbornica dr. Cučkova
- je pokazala, da odborniki prav v
trenutku, ko si vsi v Ljubljani priza-
devamo uresničiti program gradenj
W Z s pomočjo samoprispevka, pri-
zadeto ugotavljajo, da je preveč ten-
denc za rušenje starih vzgojnih zavo-
dov. Bolje bi bilo, če bi jih adapti-
rali, polepšali in zagotovili boljše'
pogoje za bivanje našim malčkom.

O občinskem proračunu smo pa
že rekli, da ni raztegljiva vreča, iz
katere bi se dalo vleči zmeraj nova
in nova siedstva. Povedati je namreč
treba, da je pri novi W Z na Kode-
ljevem, ki bo v začetku julija spre-
jela kar 200 novih otrok, zmanjkalo
sredstev za komunalno ureditev.
Ptav tako pa stari vrtec zaliteva te-
meljito adaptacijo, za katero je tre-
ba odriniti seveda precej sredstev.

Nenehne zahteve zvezni skup-
ščini, zadnje čase pa tudi v republi-
ški, o čimprejšnji ukinitvi nesmisel-
nega predpisa, ki je zavezoval inve-
stitorje pri gradnji W Z in šolskih
ustanov, da poleg že tako in tako
diage gradnje zagotovijo še 30 od-
stotkov siedstev več, je ukinjen.
Sredstva, ki jih je skupščina name-
nila v ta namen, bodo vrnjena do
konca leta. Razumevanje TJS, ki bo
s premostitvenim kreditom poma-
gala zagotoviti dodatna sredstva za
dokončanje novega vrtca na Kode-
ljevem, pomeni tudi, da bo lahko
stari vrtec še zmeraj živel. Morda se
bo le našlo v občinski blagajni nekaj
sredstev za njegovo usposobitev.


